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Sponsoren van de maand april 2023 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Agenda 
 

za 13-05-2023 Benefietconcert in samenwerking met het orkest  

‘De Vrolijke Noot’ voor Stichting ‘Gaan voor Gambia’ 

zo 28-05-2023 10.00 uur kerkdienst in het Slingeland Ziekenhuis in 

Doetinchem 

za 16-12-2023 Kerstsamenzangavond in de Oude Helena Kerk 

 

 

Van de bestuurstafel 
 

Dit keer wil ik dit artikeltje beginnen met een persoonlijke noot. 

Ik wil jullie oprecht bedanken voor de vele blijken van meeleven die ik mocht 

ontvangen van velen van jullie na het plotseling overlijden van mijn lieve 

vrouw Corrie. Het is een enorme steun dat ik dit uit mijn omgeving mocht er-

varen. Dit geeft je de kracht om de draad weer op te pakken en de levensweg 

te vervolgen, ook al is het soms moeilijk. 
 

Afgelopen week hebben we als bestuur weer 

onze maandelijkse vergadering gehad. 

Uiteraard werd de ledenvergadering van eind 

maart besproken. De tekst voor het huishoud-

lijkreglement is definitief vastgesteld en wordt zo spoedig mogelijk jullie toe-

gezonden. 
 

Verder werden de komende activiteiten besproken. Uiteraard op de eerste 

plaats het voorjaars-concert van 15 april. Veel dingen zijn dan al geregeld, 

maar ook heel veel zaken loop je nog even door en kijkt of het goed is gere-

geld. Ook kijk je nog weer eens na of je niets vergeten bent. 

Inmiddels kunnen we nu terug kijken op een geslaagd concert met een goed 

programma. Ook weten we, dat het gehoord hebbende de reacties van het pu-

bliek, dat ze hebben genoten. Dit blijkt ook wel uit de opbrengst van de  



collecte, ruim €1100.--. 

Een verslag van het concert staat elders in dit blad. 

We zijn nu aan het einde gekomen van het tijdperk Susanna. We kunnen niet 

anders zeggen dan dat Susanna hard gewerkt heeft om het niveau van ons 

koor te verhogen en dat is haar goed gelukt. 

Laten we proberen dit resultaat te behouden. We denken dat dit onder leiding 

van Mathijs zal lukken. Dus gaan we met vertrouwen verder. 

Nu gaan we onder leiding van onze nieuwe dirigent Mathijs oefenen voor ons 

benefiet concert dat gepland is voor 13 mei a.s.  
 

Op onze bestuursvergadering hebben we opnieuw besproken wat de  

mogelijkheden zijn om nieuwe leden te werven. 

Dit willen we ook graag met Mathijs bespreken. Maar ik kan me voorstellen 

dat jullie daar ook nog wel ideeën over hebben. Als dat zo is laat het ons  

weten. Wie weet is het de gouden tip! 

Er was verder niet zoveel schokkends te behandelen. In ieder geval niet wat 

op dit moment hier vermeldt moet worden.  
 

Dus gaan we nu verder met ons koor onder leiding van Mathijs Dubbeldam. 

We wensen hem veel succes. 

En ook ons verder veel zang plezier toe.                                        Ad Doornink 

 

Voorjaarsconcert van het ACM op 15 april 2023 

in de Oude Helenakerk één hoogtepunt 
Met een paginagroot artikel in Aalten Vooruit werd op 11 april 

het voorjaarsconcert 2023 aangekondigd waarin Susanna Veer-

man na het koor 9 jaar geleid te hebben afscheid zou nemen en 

het dirigentenstokje over zou dragen aan Mathijs Dubbeldam. 

Tijdens een interview met Arnold Rots, Gerrit Oosterink, Mar-

tin Meijer en Jan Bongen kregen zij alle gelegenheid een 

pracht stukje PR voor het koor tot stand te brengen. Boven het 

artikel prijkte een recent gemaakte koorfoto bij de Slingebeek. 

Jammer dat het meer een overzicht van de aantallen is dan dat 

iedereen herkend kan worden.  
 

Alle koorleden kregen een raambiljet met de aankondiging van het concert 

mee om opvallend op te hangen, zodat deze gebeurtenis aan niemand in Aal-

ten en omgeving kon ontsnappen (Op de raambiljetten miste ik overigens de 

naam van Mathijs als solist). 

De generale repe-

titie op de vrij-

dagavond vooraf-

gaand aan het 

concert verliep 

onder leiding van 

Suzanna ontspan-

nen; het is altijd 

weer verbazing-

wekkend wat zij 



allemaal hoort en het dan achteraf ook nog eens weer feilloos weet op te lepe-

len. Waar loopt het goed en waar loopt het 

fout. 

De kwalificatie ‘goed’ heb ik bij mijn we-

ten, van haar nog nooit gehoord. Zij noemt 

het ‘helemaal niet slecht’.  
 

Schitterend was het moment dat Wim Does, 

haar echtgenoot en organist, zoek was, al-

thans niet reageerde op haar poging hem 

een instructie over het te zingen muziek-

nummer te geven. De oplossing was om 

hem op te bellen waarna bleek dat hij ge-

woon achter het orgel zat en mogelijk even 

een dutje had gedaan.  
 

De koorleden waren zonder uitzondering 

onder de indruk van de zangstem van Ra-

chel Westerveld. Voorafgaand aan het con-

cert werd met het koor, de solisten en het Koperensemble van de Eendracht 

nog een uurtje ingezongen en ontvingen we instructies hoe we op moesten ko-

men. 
 

De programma’s die aan publiek en koorleden werden uitgereikt zagen er uit-

stekend uit. Bij ieder nummer was in het kort vermeld wat inhoud en beteke-

nis van elk nummer was. Het bezoekersaantal was zonder meer tevredenstel-

lend; ik schat zo’n 250 à 300 personen. Het is wellicht ook het overwegen 

waard om voor de afwisseling bij een toekomstig concert een ladyspeaker uit 

te nodigen. Een ander puntje is nog de noodzaak van het vooraf testen van de 

microfoons. Als dat niet in orde is levert dat pijnlijke momenten op.  

Hoewel er voor gekozen was om het publiek te vragen pas na afloop van het 

concert te applaudisseren, vinden velen het toch prettig om na elk nummer 

hun waardering met applaus te kunnen tonen. 
 

Over het concert kunnen we kort zijn:  

Dit was waarschijnlijk het beste concert dat dit koor de laatste 20 jaar heeft 

gegeven. Nummers als: ‘Into my heart’, ‘Frieden’, ‘Veni Jesu’ en ‘Er is een 

God die hoort’, brachten velen tot tranen van ontroering.  

De nummers die uit het hoofd gezongen moesten worden en waar velen tegen 

op zagen, konden dank zij de uitstekende mimiek van Suzanna toch goed ge-

bracht worden. 

Uit de vele reacties die ik heb gehoord: 

‘Een ouderwets echte mannenkooravond’ 

‘Lang geleden dat ik zoiets moois meegemaakt heb’ 

Af en toe liepen ons de koude rillingen over de rug. Wat een geweldige so-

praan! Een Aaltens supertalent waar we nog veel van zullen horen.  

En wat kan onze nieuwe dirigent mooi zingen! 

Lovende woorden ook voor ons aller Yvonne Beeftink, het Koperensemble 

van de Eendracht en het imponerende orgelspel van Wim Does. 



Na het slotwoord van voorzitter Jan Bongen 

waarin alle deelnemers lof werd toege-

zwaaid, richtte 

Arie Borsjes zich 

namens de KNZV 

tot Suzanna en 

kreeg zij namens 

het ACM een fraai 

beeldje aangebo-

den. 
 

Tenslotte konden de koorleden in Elim persoonlijk afscheid nemen. 

Alle lof voor bestuur en commissieleden voor de organisatie van dit prachtige 

evenement.  

Jan Hartemink 
 

Voor meer foto’s – zie www.acmaalten.nl  

Voor concertopname via kerkbeeld KerkVenster Aalten – Voorjaarsconcert 

ACM 
 

Ik geef de pen door aan……..? 

  

Kregge laatst de penne deur egovvene van Gerrit umme ok is un verhaaltjen 

in te sturen veur de nieuwsbrief en dan heb ik zoiets van dat wik wal doon 

maor dan wal in de taal wel mien ut beste ligt en dat is vanzelfsprekkend in ut 

achterhookse dialect, onze mooderspraoke. 

Bun no ruum vief jaor bi-j ut ACM en dat bevölt mien hartstikke good en ik 

zegge dan ok altied teggen iederène wel ut heurn wil of neet;  

     dat had ik völle eerder motten doon!  
De meeste leden van ut ACM zult mien denk ik kennen van miene roem-

ruchte jaoren bi-j AZSV want daor he`k ne fantastische tied beleafd in de 

jaoren tachtig van de veurige eeuw. 

Bun d`r altied ène ewes van de mou-

wen op streupen en d`ran en dat 

wordn deur de supporters enorm 

wardeerd. 
 

Maor ne kere bu-j de dartig gepas-

seerd en word`n ut niveau van AZSV 

steeds hoger en dat van mien steeds 

leager en dan is ut tied umme wat an-

ders te zeuken en ow plaatse kennen. 
 

Heb ton ne jagdcurcis e`volgd, want 

de Jacht en dus ok de natuur hebt altied mien interresses gehad en later bunk 

ok bi-jen gaon holden en neet onbelangriek met Petra Sonderen getrouwd en 

samen krege wi-j dree deerns en ne zönne en no buw alweer, en dat is prach-

tig mooi, opa en oma van twee ondöggende bözzels van jongens.Met Petra en 

Derk runne wi-j samen een melkveebedrief in Balle en hebbe wi-j de taken 

naor onze meuglekheden verdeeld, d.w.z. Petra dut de kleine kalvere 



verzorgen en de kökkene is eur domein en daor mag ik ze neet veur de veute 

lopen, waor ik heel arg geheur an gevve. 
 

Derk melkt s`aovends de beeste en ik meestal s`morgens. Wi-j wet allemaole 

wal dat ut de boern heel arg lastig wordt emaakt um eur mooie beroep nog uut 

te voeren deur alle westerse teggenwind de leste jaoren,  

ut was echt um moedeloos van te word`n. Maor er gloort hoop en ut kan 

schienbaor toch anders want d`r bunt opeens meugelekheden en kansen en ok 

hier geldt, de soep wordt nooit zo heite egettene dan e wordt op gedeend. Ut 
 

kan dus allmaol wal maor waorumme mot dan earst ne vrouwe met eur nuch-

tere boerenverstand de knuppel in ut hoenderhok gooien.  
 

Genog ovver de politiek low ut ovver leukere zaken hebben zoas de bloem-

pjes en de bijtjes. Ze beweren dat ut slecht geet met de natuur en ut landschap 

maor dat vindt ik nogal ovvertrokken en ut is gewoon neet waor, want ok hier 

geldt dat alles ne 

oorzaak of een 

reden met gevolg 

hef. Volgens de 

betweters ligt ut 

an de intensieve 

landbouw en de 

grote hoeveel-

heid landbouw-

gif met as gevolg 

bijen sterfte. 

Maor dee erva-

ring deel ik as 

boer en imker 

neet. Met ut 

spuiten van b.v. 

de peerdeblomen 

wacht de loonwarker of CWV Barlo altied tot nao zonsondergang want dan 

bunt de blomen gesloten en de bi-jen vleegt dan neet. 

En dan de stikstof waor zo völle gedoo ovver is, ok hier geldt overdaad 

schaad maor ze mot neet ovverdrieven want ut bewies ligt er bi-j ons in ut `t 

Veente daor staot meer orchideën dan in ut Korenburgerveen van Natuurmo-

numenten en het Aaltens Goor van staatsbosbeheer, bi-j mekare en ut ligt ok 

nog eens midden tussen (intensieve)landbouwgebieden. 

Met de grutto`s, de wulpen en de kievitten geet ut superslecht en dat kump 

neet deur de boern maor deur un völs te hoge predatiedruk deur o.a. vos, bun-

zing en marters. 
 

En dan zit d`r ovveral in de beume ok nog van dee roofvoggels dee ut eure ok 

mot hebn en ook hier geldt een zekere regulatie van de soort zol better wean. 

Dan mien eerste kennismaking met ut koor, ut was denk ik beginjaoren ne-

gentig  dat vlak veur de karstdage wi-j ne koo, bi-j gebrek an ezels ,wasten en 

oppoetsten veur ut Kerstconcert van ut ACM. Daor leenden zich Hanne ut 

beste veur want den was mak en good handelbaor en Hanne ston ton zelfs  as 



model inneschrevvene bi-j un castingbureau in Amsterdam. Martin Meyer 

kwam dan al betieds met ne veewagen umme Hanne op te halen maor ach-

teraf denk ik nogal wal is, Martin had völle better mien op kunnen halen in-

plaatse van dee koo. 
 

Maor good das ton neet gebeurd en pas jaoren later kwam d`r al is ène infor-

meern of ut koor neet wat veur mien was en dan wees ik ut van mien af met 

van dee dood doonders zoas; Ik kan neet zingen en das niks veur mien en 

hebbe d`r de tied nog neet veur of dat do ik later nog wal is …….afijn ejleu 

herkent dat allemaol wal want dat is no nog steeds ut zelfde leedjen. 

Ik wet ut neet precies meer maor ik denke dat ut in 2017 was ton d`r in ène 

wekke Gerrit Krieger, Albert Scholten en veurzitter Jan Bongen bi-j ons an de 

deure stonden  umme mien ovver te halen umme toch maor is bi-j ut koor te 

kommen zingen. Met zovölle ovvertugingskracht waorop ik gin nee meer kon 

zeggen en daorvan  heb ik tot op de dag van vandage geen moment spied  

gehad. 
 

Veural ut vierstemmige zingen sprök mien an, vind ut prachtig mooi wanneer 

d`r op maondagaovend in de Pol an de andere kante van de Barlozaal de  

tenoren eur krachtige stemgeluud laot heurn en daor wille wi- as bassen zijnde 

natuurlek neet veur onderdoon. 

Wi-j bunt een Christelijk koor en zolang wi-j geestelukke liederen blieft  

zingen en gèèn smartlappen zal ik de mouwen op blieven streupen veur ons 

prachtige ACM en dat wordt ok anno 2023 nog deur velen gewaardeerd! 
 

Zie: Agrarische Natuur door Bram te Paske 
https://www.facebook.com/N18drone/videos/agrarische-natuur-door-bram-te-

paske/284036858729674/?locale=nl_NL  
 

Ik geef de pen door aan  Henk Heusinkveld 
 

Felicitaties 

 

In april zijn jarig: Geert Hobé en Dick Wikkerink 
 

In de maand mei zijn jarig: Jan Droppers,  

Wim Jansen, Poppe Kemper, Henk Klumpenhouwer, Gerrit Krieger, Jan ter 

Maat, Erik Navis en Jan Oosterholt  
 

Heren, hartelijk gefeliciteerd! 
 

Communicatie Commissie  

 

De communicatiecommissie bestaat uit de volgende leden: 

* Arnold Rots  * Ad Doornink  * Gerrit Oosterink 
 

Het e-mailadres van de commissie is: acm.nieuwsflits@gmail.com 

 

 


